
Jaarverslag seizoen 2024 Stichting Kiosk Veghel 

Na vele gesprekken met diverse stakeholders, 
waaronder omwonenden, culturele instellingen, lokale 
horeca, de gemeente, potentiële sponsoren, de architect 
en de aannemer, zijn we begin 2024 gestart met de 
bouw van de kiosk in het Julianapark. De doelstelling 
was om de bouw vóór het evenement Fabriek 
Magnifique op te leveren. Dit doel hebben we gehaald: 
op 5 juli 2024 werd de kiosk officieel geopend. Door 
middel van een prijsvraag kreeg kiosk de naam "De 
Oester". 

Vanaf de opening op 5 juli zijn we begonnen met een 
programma van voorstellingen, waarvan de meeste op 
zondag plaatsvonden. In totaal hebben er 27 optredens 
plaatsgevonden, met uiteenlopende genres zoals gospel, 
spoken word, harmonieën, rockbands, popkoren, 
bejaardenkoren, kinderactiviteiten en zelfs yoga. Naast 
ons eigen programma is De Oester ook meerdere keren 
gebruikt door externe partijen, waaronder evenementen 
zoals Veghel in Hout, sportactiviteiten zoals bootcamp, 
en door organisaties zoals de Bernadette school. Ook 
particulieren, zoals bijvoorbeeld een stel dat er de tango 
oefent, maakten gebruik van de kiosk. 

De voorstellingen trokken over het algemeen tussen de 
40 en 150 bezoekers. Tijdens deze evenementen hebben 
we koffie, frisdrank en koeken verkocht. Financieel 
gezien staan we er goed voor, mede dankzij een gulle 



donatie van de heer Rein van der Lande. Daarnaast 
hebben we dankzij de bijdrage van de Stichting Deken 
van Miert penning een budget over voor de exploitatie. 

Onze website en Instagram worden goed bezocht. 

Lessons Learned: 
• We hebben gemerkt dat we meer stoelen nodig 

hebben voor de bezoekers. Dit omdat de artiesten 
ook vaak gebruik van de stoelen maken.  

• Een eigen muziekinstallatie zou een waardevolle 
aanvulling zijn.  

• We trekken op dit moment vooral een ouder 
publiek, dat is uiteraard prima, echter we zouden 
graag nog iets voor de jongeren willen betekenen. 
Daar zijn we over aan het “brainstormen”. Dat geld 
overigens ook voor de organisatie.  

• Voor de artiesten is zon bescherming noodzakelijk 
om optimaal te kunnen presteren.  

• Er moet aandacht besteed worden aan wateroverlast 
rond de kiosk.  



• Het zou prettig zijn als de gemeente oude banken 
ter beschikking zou stellen om meer zitplaatsen te 
creëren.  

• Daarnaast vragen we de gemeente om het 
onderhoud van het gras aan de zijkant van de 
kiosk op zich te nemen.  
Vooruitblik 2025:  
Voor de planning van volgend jaar willen we 
verschillende muziekgezelschappen aanschrijven 
om een breder programma samen te stellen. Een 
van onze wensen is om meer evenementen te 
organiseren, zoals één of twee kleine festivals, 
waarmee we extra inkomsten kunnen genereren. 
In 2025 gaan we een “deken van Miert Penning-
concert”organiseren. Dit moeten we nog uitwerken. 
Daarnaast is bijvoorbeeld het “Pink Floyd” project 
van harte welkom, evenals Wilma Bierens met het 
concept !Classic in the Park”. 
Op het gebied van beeldende kunst zouden we 
graag de bronzen stier, die momenteel langs de 
Zuid- Willemsvaart staat, verplaatsen naar het park, 
zodat dit kunstwerk meer tot zijn recht komt.  
Voor volgend seizoen willen we in de Bernadette-
school een toilet (met een eigen ingang) 
gerealiseerd hebben.  



Ook het info-bord moet nog bedacht, gemaakt en 
geplaatst worden. 

Conclusie: 
We kijken terug op een succesvol eerste seizoen, waarin 
de kiosk werd gebouwd, een gevarieerd en goed 
bezocht programma werd uitgevoerd, en we konden 
rekenen op een enthousiaste groep vrijwilligers. Dankzij 
een gezonde financiële basis zien we met vertrouwen uit 
naar de toekomst van De Oester. 


